
Bestyrelsesmøde Rødvig Badelaug d. 17/1-23 

Til stede: Hanne, Tina, Peter Michael, Dorte, Morten, Pia 

 

 

1. Referat fra 15/11-22 godkendt 

2. Status låsesystem: Lars er i gang med at konfigurere systemet. Han kan ikke sætte op/gøre færdig 

førend yderdør at sat op. Han er i dialog med Schrøder. Armbånd er bestilt. 

3. Gennemgang og godkendelse af regnskab 2022 v/Tina 

Regnskabet blev godkendt. 

Bestyrelsen blev enige om at vi afbetaler 50.000,- til Kroen på vores gæld. Vi påtænker at afbetale 

100.000,- næste år 2024 hvis økonomien tillader det. Enighed om at debitorer slettes. 

 

4. Økonomiopfølgning sæson 22/23 v/Tina. Gennemgået og godkendt. 

5. 2022: Udlejning 1 gang til gruppe fra hotellet. 15 gæster til 100,- og 8 til 50 kr. I 2023 1 ny indmeldt 

og 1 kontingent og 1 gang gæsteentré. 

6. Status på hjemmesiden v/Morten: Morten har haft møde med én som kan etablere en 

hjemmeside. Fik tilbagemelding fra Christina, som har sendt et eksemplar af en hjemmeside 

udfærdiget i one.com-  

Vi tager pkt. om hjemmeside med på næste bestyrelsesmøde. 

7. Broprojekt v/Hanne: Vi har fået to tilbud, hvor det ene koster 220.000,- det andet er dobbelt så 

dyrt. Bent fra Stevns Kommune har set tilbuddene og forholdt dem til kravspecifikationen. Det 

første tilbud afviste han. Firmaet Kystsikring (Gilleleje) er bedt om at komme med et tilbud på en 

bro. Pt. Arbejdes der også på ideen om en betonbro på 20 meter.  

Morten foreslog at vi kontaktede LOA. Morten kontakter dem. 

De forskellige tilbud bedes udsendt til hele bestyrelsen samt kravspecifikationen. 

 

 

8. Evt.: Forslag om at etablere selvstændig lyskilde med kontakt (med dæmpning) så der bl.a. kan 

gøres rent når det er mørkt. 

Ønske om ur i saunaen(Hanne sørger for indkøb og opsætning. Timeglas er sat op inde i saunaen.  

 


